

ACHIEVE

Amway



Diamond
**DING MIN TIEN
& CHO HUI YIN**
KLUANG
LOH YAO CHUNG
& TAN SU PIK SUE



Success Is Determined By Our Mindset



My wife and I both graduated as pharmacists in the United Kingdom. My wife obtained a full government scholarship for her tertiary education while I received a full scholarship for my pre-university course in Malaysia.

We started our first job working at a hospital but soon realised that a professional degree doesn't guarantee a good life. We were looking for ways to make additional income until we met our uplines who introduced us to Amway.

We signed up as ABOs with an initial goal to make an additional income of RM500 monthly. We attended multiple meetings and events to learn the ropes of the business; and worked hard even though our family and friends were not very supportive in the beginning.

After spending three years building the business part time, we achieved Founders Platinum. Since then, our Amway income has exceeded the income we earned as pharmacists. We are eternally grateful to our mentors, Founders Executive Diamond Loh Foh Min & Tan Bee Ching for their guidance and for inspiring us with their financially free lifestyle.

This business has rewarded us in many ways, not just financially. We have qualified for Amway Leadership Seminars in Europe, United States, Japan, Dubai, Australia, Alaska and New Zealand - all paid for by Amway.

When the pandemic hit, we overcame the numerous challenges and uncertainties that came our way and achieved the Emerald and Diamond pins. We hold strongly to the belief that success is determined by our mindset. The fact is, successful people do not face less problems, they simply work harder to find ways to overcome challenges.

Today, we are leading a team of people from various background, including professionals, and working hard together to realise our dreams. Our goal is to help every team member to unleash their full potential to become a Diamond and beyond as we believe that success is not measured by how much money you make, but by how many lives you touch and inspire.

Our Amway business has given us the freedom to resign from our full time jobs, be full time parents to our children and regain full control of our time. Do what others won't today, so you can do what others can't tomorrow!

“Successful people do not face less problems, they simply work harder to find ways to overcome challenges.”





成功取决于 我们的心态

我太太和我都是在英国毕业的药剂师。我太太获得政府资助全额奖学金完成她的大学教育，而我则在马来西亚获得大学预科的全额奖学金。

我俩在一家医院开始我们的第一份工作，但很快就意识到专业文凭并不能保证我们拥有好生活。我俩一直在寻找赚取额外收入的方法，一直到遇见我们的上线把安利介绍给我们。

我们签入成为安利ABO最初的目标是每月赚取 500 令吉的额外收入。我们参加了许多会议和活动，以了解安利事业的诀窍。尽管家人和朋友一开始并不很支持，但我们还是努力去做绝不放弃。

经过三年以兼职的方式建立这门事业后，我们终于晋级创办人白金。从那时起，我们从安利获得的收入超过了作为药剂师的收入。我们永远感谢恩师创办人执行钻石 Loh Foh Min & Tan Bee Ching，感谢他们的指导，以及通过见证他们财务自由的生活方式激励我们不断前进。

安利事业为我们带来许多回报，不仅仅是经济上而已。透过安利事业，我们合格参加在欧洲、美国、日本、迪拜、澳洲、阿拉斯加和纽西兰举办的安利领袖研讨会 – 所有费用全由安利支付。



当疫情来袭时，我们克服了面对的无数挑战和不确定性，更摘下了翡翠和钻石襟章。我们坚信成功取决于我们的心态。成功的人实际上面对的问题并不少，只是他们会更努力去寻找克服挑战的方法。今天，我们带领一支由不同背景的人士组成的团队，包括专业人士在内，共同努力实现我们的梦想。我们的目标是帮助每一位团队成员充分发挥自身的潜能，晋级钻石甚至更高阶级，因为我们相信，成功并非通过您赚取多少钱来衡量的，而是您影响和激励了多少人。

安利事业让我们可以自由地辞掉工作，成为孩子们的全职父母，重新让我们完全掌控自己的时间。今天做别人不愿意做的事，明天您就能做别人做不到的事！

“成功的人实际上面对的问题并不少，只是他们会更努力去寻找克服挑战的方法。”





Kejayaan Bergantung Pada Pemikiran Kita

Saya dan isteri menamatkan pengajian di United Kingdom sebagai ahli farmasi. Isteri saya memperoleh biasiswa penuh kerajaan untuk pengajian tingginya manakala saya pula menerima biasiswa penuh untuk kursus prauniversiti di Malaysia.

Kami memulakan kerjaya pertama kami di hospital tetapi tidak lama kemudian kami menyedari bahawa ijazah profesional tidak menjamin kehidupan yang baik. Kami mencari-cari cara untuk mendapatkan pendapatan tambahan sehingga kami bertemu dengan ABO atasan kami yang telah memperkenalkan kami kepada Amway.

Kami mendaftar sebagai ABO dengan matlamat awal untuk memperoleh pendapatan tambahan sebanyak RM500 sebulan. Kami menghadiri pelbagai mesyuarat dan acara untuk mempelajari selok-belok perniagaan dan bekerja keras walaupun pada mulanya keluarga dan rakan kami tidak begitu menyokong tindakan kami.

Kami mencapai Platinum Pengasas setelah bertungkus lumus selama tiga tahun untuk membangunkan perniagaan secara sambilan. Sejak itu, pendapatan Amway kami telah melebihi pendapatan yang kami peroleh sebagai ahli farmasi. Kami selamanya berterima kasih kepada mentor kami, Intan Eksekutif Pengasas Loh Foh Min & Tan Bee Ching atas bimbingan serta memberikan inspirasi kepada kami melalui gaya hidup dengan kebebasan kewangan mereka.

Perniagaan ini telah memberikan kami ganjaran dalam pelbagai cara, bukan sahaja dari segi kewangan. Kami juga melayakkan diri untuk menghadiri Seminar Kepiminan Amway di Eropah, Amerika Syarikat, Jepun, Dubai, Australia, Alaska dan New Zealand — kesemuanya dibiayai oleh Amway.

Ketika pandemik melanda, kami berjaya mengatasi pelbagai cabaran dan ketidakpastian yang datang dan mencapai penyemat Zamrud dan Intan. Kami berpegang teguh pada kepercayaan yang kejayaan bergantung pada pemikiran kita. Hakikatnya, orang yang berjaya bukannya kurang masalah, mereka hanya bekerja lebih keras untuk mencari cara agar dapat mengatasi cabaran itu.

Hari ini, kami menerajui sekumpulan orang daripada pelbagai latar belakang, termasuk golongan profesional yang bekerja keras bersama-sama untuk merealisasikan impian kami. Matlamat kami adalah untuk membantu setiap ahli pasukan agar memanfaatkan potensi mereka sepenuhnya untuk menjadi Intan dan seterusnya kerana kami percaya bahawa kejayaan bukan diukur melalui jumlah wang yang anda peroleh tetapi berapa banyak kehidupan yang telah anda sentuh dan dorong.

Perniagaan Amway kami telah memberikan kami kebebasan untuk meninggalkan pekerjaan kami, menjadi ibu bapa sepenuh masa kepada anak-anak kami dan dapat mengawal semula masa kami sepenuhnya. Lakukan perkara yang orang lain tidak akan lakukan hari ini, supaya anda boleh lakukan perkara yang orang lain tidak boleh lakukan esok!

“Orang yang berjaya bukannya kurang masalah, mereka hanya bekerja lebih keras untuk mencari cara agar dapat mengatasi cabaran.”





© Copyright 2024 Amway (Malaysia) Sdn. Bhd. 197501000529 (22062-P)
AJL93010. All rights reserved.